



Koninklijke Nederlandse Vereniging voor Luchtvaart | Afdeling Paragliding

CONCEPT - Verslag
Afdelingsvergadering Paragliding
najaar 2023

Vrijdag 3 november 2023

Aanvang 19.30 uur

Locatie: Woerden

(meeluisteren/meekijken (zonder inbreng) mogelijk via Teams)

De vergadering is toegankelijk voor alle leden van de afdeling Paragliding; aan beraadslagingen en stemmingen kunnen alle individuele leden deelnemen

Acties aangeven in **blauw gemarkeerde** tekst.



1. Opening (voorzitter)

Om 19:30h opent voorzitter Sanne Both de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Het bestuur is erg blij om zo veel mensen te zien waaronder ook een aantal nieuwe gezichten.

2. Vaststellen agenda (voorzitter)

De agenda wordt vastgesteld met 1 wijziging: na agendapunt 10b) onder 'v' komt Bijlage 14 aan de orde, een voorstel van Joost Mineur. Daarmee is de agenda:

1. Opening
2. Vaststellen agenda
3. Mededelingen
4. Aanvulling bestuur
5. Ingekomen stukken
6. Verslag Afdelingsvergadering 21 april 2023
7. Updaten website
8. Begroting 2024
9. Verlengde termijn voor aankomende instructeurs
10. Reglement Paragliding
11. Voorstel betrekken scholen bij teksten KEI-formulieren en logboeken
12. Commissie inzet afdelingsreserves
13. Rondvraag
14. Sluiting van de afdelingsvergadering

Aanwezigen (van de personen die zich hebben aangemeld): Angelique Lormans, Bryan van Oostheim, Carla Beekman, Charles Blonk, Christoph Rozenkranz, Daan Groot, Efraïm Folgerts, Eric Recter, Erik Louwes, Frank Thole, Frank, Rammeloo, Frans Mientjes, Gerard Visser, Henning Jansen Klomp, Jacques van Muijen, Jan Gorisse, Jan Meerbeek, Jeroen Roos, Jitte Jorritsma, Joost Mineur, Jorke Kramer, Marc van Nieuwpoort, Marcel Wigman, Mark van Schoonhoven, Max Morrien, Peter Rehorst, Rick van der Sloot, Ronald ten Berge, Ronald Stegeman, Sanne Both, Simon Doornenbal en Wayne Wilson.

Toehoorders via Teams: Hans van t Spijker, Ronald van Veen, Marcel Wigman

Afwezig met bericht: Paul Allers, Winand Sitsen, Huub Coumans, Jeroen Buis.

3. Mededelingen

De voorzitter meldt dat Luuk de Weert, recent wereldkampioen acrovliegen geowrden, op 9 december in Amersfoort een presentatie zal verzorgen over zijn topprestatie. De zaal applaudisseert voor de mooie prestatie van Luuk.

4. Aanvulling bestuur (voorzitter)

De voorzitter meldt dat zich twee potentiële bestuursleden hebben gemeld naar aanleiding van de herhaalde oproep daartoe. Het bestuur is uiteraard erg blij met deze belangstelling en hoopt dat de beide kandidaten, na een uitgebreide nadere kennismaking, kunnen worden aangesteld als bestuurslid.

Verder zoekt de afdeling Paragliding nieuwe vertegenwoordigers in de Ledenraad van het KNVvL-hoofdbestuur. Van Marga van Woensel en Erik Louwes eindigt nu de termijn. De Ledenraad komt 2 jaar bijeen en daarnaast is er nog 1 extra bijeenkomst per jaar. Uit de zaal melden zich helaas geen kandidaten voor deze functies. **Erik Louwes zorgt voor een oproep voor kandidaten voor de Ledenraad in de komende Nieuwsbrief.**



5. Ingekomen stukken (interim-secretaris)

De interim-secretaris meldt dat er twee ingekomen stukken zijn:

- a) Wettelijke definities luchtvaartuigen, zie **bijlage 1**. Het zou prettig zijn als iemand uit de afdeling zou willen kijken naar de correcte officiële naamgeving van onze sport. Er meldt zich echter niemand uit de zaal die hier belangstelling voor heeft. Het bestuur zal er zelf niet achteraan gaan.
- b) Een update Reglement Paragliding (voorbereid door o.a. de interim-secretaris en de vorige secretaris maar afgerond door Marc van Woensel), zie **bijlage 2**. Het bestuur dankt Marc van Woensel (niet aanwezig) voor zijn werk. Het bestuur biedt haar excuses aan dat het zo lang heeft geduurd voordat deze update online is gezet op de website. Inhoudelijk komt dit reglement aan orde bij agendapunt 9a).

6. Verslag Afdelingsvergadering 21 april 2023 (interim-secretaris)

Zie **bijlage 3**.

BESLUIT: Verslag 21 april '23 wordt ongewijzigd vastgesteld met dank aan de interim-secretaris.

Acties uit dit verslag:

- De **penningmeester** zegt toe om voortaan de reserves op te nemen in het financieel jaarverslag en zegt tevens toe om de huidige waarde van de afdelingsreserve nog in het verslag van de vergadering op te nemen. **Gedaan.**
- Door **bestuur** aan het gebruiksreglement de kanttekening toevoegen dat de persoon die de apparatuur wil gebruiken ter zake kundig moet zijn. **Gedaan.**
- Het **bestuur** probeert instemming op te halen bij het Hoofdbestuur voor de onverwachte uitgave van de Lift-redactie. **Gedaan en declaratie kort daarna voldaan.**
- **Marc van Woensel** zal op korte termijn een voorstel formuleren voor een beperkte aanpassing van het reglement waar het gaat om de LWV in relatie tot de startmethode. Marc legt de voorstellen voor aan de commissie en anderen (zoals Angélique Lormans en Ronald ten Berge die zich hiervoor aanmelden) en past ze eventueel aan op basis van geleverd commentaar. **De commissie is aan het werk geweest en is met een aantal voorstellen gekomen, zie ook agendapunt 10. Marc van Woensel is echter gestopt met zijn werk.**
- Het **bestuur** voert met mandaat van de Afdelingsvergadering de voorstellen door die Marc van Woensel zal gaan doen t.a.v. tussentijdse aanpassing van de reglementen. **Gedaan maar helaas pas laat gepubliceerd, zie ook agendapunt 5b.**
- **Bestuur** brengt vervolgens de KEI-formulieren in lijn met het aangepaste reglement. **Gedaan.**
- **Bestuur** neemt daarbij fouten mee in KEI-documenten. **Gedaan.**
- **Mark Schoonhoven** checkt bij de soarcommissie of deze bereid is om te gaan werken aan reglement-teksten m.b.t. het specifieke soarbrevet. **Gedaan, commissie is bereid.**
- Het **bestuur** komt met voorstellen voor verzwaring van het tandembrevet. **Niet gedaan, komt zo mogelijk in volgende Afdelingsvergadering.**
- Het **bestuur** houdt in de gaten wanneer het KNNVL weer tijd heeft om de gang te gaan met automatisering van de brevet-aanvraag. **Gedaan, KNNVL is nog niet zo ver.**
- Door **bestuur** uitbrengen Nieuwsbrief. **Gedaan m.b.t. oproep voor mensen ter versterking van bestuur en oproep voor ideeën voor een zinvolle besteding van de afdelingsreserves maar zonder de oproep voor commissieleden die zich met reglementen gaan bezighouden en zonder oproep voor mensen die het Hoofdbestuur adviseert over de nieuwe luchtruimindeling. .**



7. Updaten website (interim-secretaris)

Een van de kandidaten is sowieso bereid om het Paraglidingdeel van de KNVvL-website onder handen te nemen. Vanuit de zaal komt de suggestie om deze site samen te voegen met www.liftparagliding.nl omdat die veel flitsender oogt. Het bestuur wil echter de promotie en de meer inhoudelijke/zakelijke kant (met documenten etc.) scheiden. Dit wil echter niet zeggen dat de KNVvL-afdelingssite niet wat aantrekkelijker kan zijn; mogelijk kan er hier ook voor bepaalde onderwerpen worden verwezen naar www.liftparagliding.nl.

8. Begroting 2024 (penningmeester)

- a) In **bijlage 4** is de concept-begroting 2024 opgenomen. De penningmeester licht toe:
- De Afdelingsbijdrage is gelijk gehouden op € 27,50. Dit bedrag is al een aantal jaren gelijk zodat we - vanwege de inflatie- feitelijk kunnen stellen dat de afdelingsbijdrage lager is geworden. Dit geldt niet voor het basisdeel van de KNVvL.
 - Het enige echt bijzondere aan de begroting is de 2 x € 12.500 die we als afdeling in 2 tranches (1 in voorjaar '24 en 1 in najaar '24) willen investeren in Paragliding, zie ook agendapunt 12.
 - Er zijn geen vragen vanuit de zaal over de begroting.

BESLUIT: de begroting wordt vastgesteld met dank aan de penningmeester.

- b) Voorstel verhoging vrijwilligersvergoeding bestuur, zie **bijlage 5**. Het bestuur licht toe dat de leden een vrijwilligersvergoeding ontvangen van € 30 per maand voor hun functie(s). Aangezien het bestuur al geruime onderbemenst is, komt er veel werk terecht op de schouders van de huidige bestuursleden. Het voorstel is om de vrijwilligersvergoeding te verdubbelen zolang het bestuur niet op sterkte is. Dit voorstel maakte deel uit van een eerder gedaan voorstel voor vrijwilligersvergoedingen voor alle vrijwilligers. Daarop kwam echter zo veel kritiek dat dit toen niet ter stemming is gebracht. Dit nieuwe voorstel kan echter op veel instemming rekenen.

BESLUIT: totdat er 3 bestuursleden bij zijn (7 koppig bestuur) ontvangen de bestuursleden een vrijwilligersvergoeding van € 60 per maand i.p.v. € 30 per maand.

9. Verlengde termijn voor aankomende instructeurs

Jeroen Buis (aangemeld maar afwezig met bericht) heeft namens 3 PvB-beoordelaars in bijlage 6 een voorstel gedaan voor het kunnen verlengen van de termijn voor de opleiding tot instructeur. Hierover hoeft niet te worden gestemd, het betreft vanuit het bestuur een mededeling.

Naar aanleiding van dit voorstel komt de suggestie om de instructeursopleiding te evalueren. Het bestuur vindt dit een goed idee; **Christoph Rosenkranz zal dit op de Instructeursdag agenderen.**

10. Reglement Paragliding

In dit agendapunt komen diverse voorstellen samen ter verdere verbetering van het Reglement Paragliding, zie de **bijlagen 2, 7, 8, 9, 10, 11, 12 en 14**. Het bestuur heeft geprobeerd om een logische volgorde aan te brengen in de behandeling van deze voorstellen. Om die reden worden er van sommige voorstellen steeds een deel behandeld en een ander deel pas later.



- a) Update Reglement Paragliding (zie **bijlage 2** en 1^e onderwerp in **bijlage 7** van Charles Blonk)

Zoals al gemeld bij agendapunt 5b) heeft het te lang geduurd voordat het aangepaste Reglement is gepubliceerd.

- b) Meerdere voorstellen voor aanpassing Reglement Paragliding:

*i. Uitgifte Brevet 1 door de scholen i.p.v. door KEI (voorstel door bestuur, zie **bijlage 8**)*

Naar aanleiding van dit voorstel ontstaan veel vragen en discussie. Zo is voor velen onduidelijk wanneer de afgifte van B1 niet meer door de scholen zou worden afgegeven zoals nu in het Reglement staat. Ook is de vraag of B1 nog wel geregistreerd blijft worden als de scholen het gaan afgeven en niet meer de KNVvL. Het Afdelingsbestuur geeft aan dat het nog wel de bedoeling is dat B1 bij de KNVvL wordt geregistreerd maar alleen als de cursist daar zelf toestemming voor geeft. Deze registratie zal vaak samengaan met het aangaan van een lidmaatschap van de KNVvL.

BESLUIT: In combinatie met een mogelijkheid tot registratie bij de KNVvL na hiervoor toestemming van de cursist wordt met veel steun dit voorstel van het Afdelingsbestuur aangenomen. Nadere uitwerking i.s.m. het KEI volgt samen met andere wijzigingsvoorstellen m.b.t. het Reglement.

*ii. Eerste aanvraag brevet alleen via scholen indien (voorstel door tijdelijke Commissie Reglementswijziging, zie 1^e deel van **bijlage 9**)*

Naar aanleiding van dit voorstel geeft het Afdelingsbestuur aan dat zij hier geen bezwaar in ziet maar dat er t.a.v. Brevet 3 wel een nuance geldt die aan bod komt bij punt v. Zie verder bij dit punt.

*iii. Optie om scholen brevetaanvragen namens de piloot te laten doen (voorstel door tijdelijke Commissie Reglementswijziging, zie 3^e deel van **bijlage 9**)*

BESLUIT: Het Afdelingsbestuur neemt met instemming van een meerderheid van de vergadering op zich om dit voorstel verder uit te werken. **Nadere uitwerking door Afdelingsbestuur van de optie om scholen namens de piloot brevetaanvragen te laten doen.**

*iv. Brevet 2 eisen t.a.v. achterwaartse start, zie discussienotitie Vincent Verbon (zie **bijlage 10**) en concreet voorstel door bestuur (zie **bijlage 11**).*

Naar aanleiding van de discussienotitie en het concrete voorstel ontstaat veel discussie. Joost Mineur ondersteunt het voorstel van harte maar verzet zich tegen de toepassing ervan op de startmethode Liervliegen. Anderen geven aan dat het heel goed en ook veilig mogelijk is om het scherm achterwaarts op te zetten bij Liervliegen, ook bij een school. In een eerste stemming over het voorstel staken de stemmen (en is een groot aantal onthoudingen). In de discussie die volgt blijkt dat het tweede onderdeel van het voorstel, het asymmetrisch kunnen opzetten van het scherm ten onrechte wordt verward met een achterwaartse start die op die manier (ook de term cobra-start wordt in dit geval veelvuldig genoemd). Het tweede onderdeel is echter alleen een oefening of een taak die niet wordt gecombineerd met een achterwaartse start (dat is een deel van onderdeel 1 van het voorstel). Een bijzonderheid wordt ook opgemerkt: in het huidige Reglement wordt nergens vermeld dat er (ook) voorwaarts moet worden opgezet en gestart. Na een tweede stemming wordt het voorstel met een meerderheid aangenomen (17 stemmen voor, 14 tegen).

BESLUIT: Het voorstel in Bijlage 11 wordt aangenomen, zowel voor startmethode Bergvliegen als Liervliegen. **Het Afdelingsbestuur neemt wijziging m.b.t. art. 28 op in Reglement Paragliding.** Vanuit Max Morrien en Eelko Hols komt het aanbod om te helpen met het onderwijs in het achterwaarts opzetten en starten.

*v. Aanpassing Brevet 3 eisen m.b.t. vluchten zonder taak (voorstel door bestuur, zie **bijlage 12**)*

Het Afdelingsbestuur licht toe dat de kern hiervan is dat de eisen aan Brevet 3 concreter beter toetsbaar worden gemaakt. Verder vindt het Bestuur in het huidige Reglement niet voldoende



duidelijk dat de praktijkervaring (vluchten onder het B2-regime, dus geen overlandvluchten) door de piloot kan worden gemaakt en geregistreerd zonder toezicht van een school. De school blijft echter tekenen voor de vlieg oefeningen die op de takenlijst voor B3 staan. Als een piloot zelf wel de vereiste praktijkervaring (B2-vluchten) heeft opgedaan maar de B3-taken nog niet goed beheerst, krijgt hij/zij geen B3. Een interessant punt in de discussie komt naar voren als het gaat om de definitie van een vluchtafstand van 10 kilometer. Een rondje langs de aanwezige instructeurs leert dat er zeer verschillende opvattingen bestaan van wat hieronder moet worden verstaan (onder meer: cursist is hemelsbreed gemeten (cirkel) 10 kilometer verwijderd van de startplek, cursist heeft een driehoek gevlogen van 10 kilometer, idem maar dan een FAI-driehoek, cursist heeft uit-en-thuis 10 kilometer gevlogen (dus hemelsbreed max. 5 kilometer weggeweest)). Dit voorbeeld illustreert dat het belangrijk is om nog een goed te kijken naar de takenlijst en die concreter en duidelijker te maken.

BESLUIT: Er wordt een commissie ingesteld bestaande uit Joost Mineur, Charles Blonk, Ronald ten Berge, Angelique Lormans, Peter Rehorst, Erik Recter, Sanne Both, Marc van Nieuwpoort, Ronald Stegeman en Jitte Jorritsma die als opdracht krijgt om een voorstel te doen voor een nieuwe takenlijst voor het B3-brevet. **De Commissie herziening takenlijst B3 zal voorstellen doen om takenlijst B3 concreter en duidelijker te maken, behandeling van de voorstellen in Voorjaarsvergadering '24.**

c) KEI-gerelateerde zaken:

i. *Update KEI-formulieren noodzakelijk (zie 3^e onderwerp in **bijlage 7** van Charles Blonk).*

Het Afdelingsbestuur erkent dat er behoefte is aan eenduidige en heldere KEI-formulieren die 100% in lijn zijn met de bepalingen in het Reglement Paragliding. Aangezien a. er nog meer veranderingen a.s. zijn in het Reglement Paragliding en b. het Afdelingsbestuur onvoldoende op sterkte is, stelt het Afdelingsbestuur voor om de KEI-formulieren nu even te lasten rusten en direct op te pakken zodra het Reglement zijn upgrade heeft gehad.

BESLUIT: KEI-formulieren aanpassen in volledig in lijn brengen met het Reglement Paragliding pas nadat dit Reglement is aangepast.

ii. *Eén enkel formulier maken voor alle brevet-gerelateerde aanvragen bij het KEI (voorstel door tijdelijke Commissie Reglementswijziging, zie 2^e deel van **bijlage 9**)*

BESLUIT: De Afdelingsvergadering en het Afdelingsbestuur zijn het eens met de ondertekenaars van Bijlage 9 dat het prettig zou zijn dat er zo mogelijk één enkel formulier komt waarmee alle brevet-aanvragen kunnen worden gedaan. **Het Afdelingsbestuur pakt het opstellen van één enkel KEI-formulier voor brevet-gerelateerde aanvragen op zodra het Reglement Paragliding is herzien (zie ook hierboven). Joost Mineur geeft aan hier ideeën bij te hebben en denkt/does graag mee.**

iii. *Update KEI-afgiftereglement n.a.v. wijzigingen Reglement Paragliding*

BESLUIT: zodra Reglement Paragliding is herzien, wordt ook KEI-afgiftereglement volledig herzien. Daarbij wordt voorkomen dat teksten overlappen met Reglement Paragliding (beter met verwijzingen naar dat Reglement werken).

11. Voorstel betrekken scholen bij teksten KEI-formulieren en logboeken

De vergadering bespreekt het betreffende voorstel van Charles Blonk (zie 1^e onderwerp in bijlage 7). Daarbij gaat het zowel over de inhoud en vorm van het nieuwe logboekje als over de rol voor de scholen bij de opzet van zaken als KEI-formulieren en logboeken. M.b.t. het logboekje:

- komt de vraag op tafel of het wel verstandig is om regels uit het Reglement (dat regelmatig wordt aangepast) op te nemen in het logboekje (in plaats van te verwijzen naar dit Reglement (op de website)). Velen vinden dat niet verstandig. **Het Afdelingsbestuur zal bij een volgende druk van het logboekje overwegen om alleen te verwijzen naar het Reglement Paragliding.**



- blijkt er behoefte (in het Reglement Paragliding) aan regels waaraan een geschikt logboekje moet voldoen. Dat biedt scholen de mogelijkheid om zelf een logboekje te maken dat 'KNVvL-fähig' is. **Het Afdelingsbestuur zal bekijken of regels mogelijk zijn voor het logboekje.**

BESLUIT: Het Afdelingsbestuur geeft aan de scholen te zullen betrekken bij toekomstige logboekjes en KEI-formulieren maar tekent hierbij wel aan dat zij niet altijd eensluidendheid ziet over deze zaken. Het Afdelingsbestuur behoudt zich het recht voor om zelf knopen door te hakken bij verschil van inzicht onder de scholen (en niet perse te streven naar het bereiken van consensus voor voorstellen omdat dat veel tijd en energie blijkt te kunnen vergen).

12. Tijdelijke Commissie inzet afdelingsreserves

Erik Louwes geeft een bevroren presentatie van de vele (24!) voorstellen die zijn ingediend bij hem en Ronald van Veen. Hij en Ronald zijn zeer tevreden over het aantal en de kwaliteit van de voorstellen. De voorstellen zijn ingedeeld in meerdere 'domeinen' waarvoor nu dringend kwartiermakers nodig zijn om de voorstellen voldoende uitgewerkt te krijgen zodat er over kan worden besloten. De kwartiermakers hoeven de voorstellen nadrukkelijk niet zelf uit te werken maar ondersteunen de indieners hierbij.

Na een vraag van Erik aan de zaal staan hieruit geen kwartiermakers op.

Het Afdelingsbestuur zal in de Nieuwsbrief een oproep doen voor kwartiermakers.

De scholen zullen intern zoeken naar mensen die geschikt kunnen zijn voor de rol van kwartiermaker.

De hoop van het Afdelingsbestuur is dat voor de volgende Afdelingsvergadering (voorjaar '24) een of meer investeringsvoorstellen gereed zijn voor besluitvorming.

13. Rondvraag

- Charles Blonk benadrukt nogmaals dat hij het vreemd dat het Afdelingsbestuur niet weet hoeveel cursisten een B1-brevet halen. De voorzitter geeft aan dat dit wel wordt/zal worden geregistreerd wanneer een cursist daar toestemming voor geeft (en KNVvL-lid wordt).
- Joost merkt -terecht- op dat zijn voorstel (t.w. de nagestuurde Bijlage 14) niet is behandeld bij agendapunt 10 b). Het Afdelingsbestuur geeft hierbij aan dat er evenwicht moet zijn tussen het tarief en de hoeveelheid werk door het KEI. Als het ene brevet goedkoper wordt, moeten volgens het Afdelingsbestuur andere brevetten duurder worden omdat (ooit) is afgesproken dat de brevetten kostendekkend moeten zijn. Het Afdelingsbestuur wil, gezien de andere prio's en gezien het relatief lage bedrag waar het hier over gaat, geen prioriteit geven om uit te zoeken welke financiële consequenties dit voorstel heeft. Echter, als Joost het zelf wil uitzoeken dan zal het bestuur aan het KEI wel vragen om medewerking aan Joost te verlenen zodat hij op basis daarvan een voorstel kan doen aan de volgende Afdelingsvergadering. Na een peiling door de voorzitter blijkt onder de deelnemers van de vergadering blijkt dat weinigen dit een belangrijk onderwerp vinden.



- Joost Mineur vraagt of scholen ook kunnen beschikken over (de copyrights van) het ontwerp van het logboekje (dat met geld van de Afdeling is gemaakt) zodat zij worden gestimuleerd hier gebruik van te maken. Het Afdelingsbestuur zal bekijken of en hoe scholen ook kunnen beschikken over (de copyrights van) het ontwerp van het logboekje en komt daarop terug.
- Mark Schoonhoven geeft aan dat iedereen belang heeft bij bepaalde voorstellen maar vraagt meer aandacht voor de manier waarop kritiek hierop wordt geuit. Hij vraagt aan een ieder om te bedenken over de manier waarop kritiek wordt overgebracht.

14. Sluiting van de afdelingsvergadering (voorzitter)

Om 22:45h bedankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun komst en hun inbreng en sluit daarna de vergadering.

OVERZICHT VAN DE ACTIES

- **Erik Louwes** zorgt voor een oproep voor kandidaten voor de Ledenraad in de komende Nieuwsbrief
- **Christoph Rosenkranz** zal op de Instructeursdag de optie voor een evaluatie van de instructeursopleiding agenderen
- Nadere uitwerking door **Afdelingsbestuur** van de optie om scholen namens de piloot brevetaanvragen te laten doen.
- Het **Afdelingsbestuur** neemt wijziging m.b.t. art. 28 op in het Reglement Paragliding.
- De **Commissie herziening takenlijst B3** zal voorstellen doen om takenlijst B3 concreter en duidelijker te maken, behandeling van de voorstellen in Voorjaarvergadering '24.
- Het **Afdelingsbestuur** pakt het opstellen van één enkel KEI-formulier voor brevet-gerelateerde aanvragen op zodra het Reglement Paragliding is herzien (zie ook hierboven). **Joost Mineur** geeft aan hier ideeën bij te hebben en denkt/doet graag mee.
- Het **Afdelingsbestuur** zal bij een volgende druk van het logboekje overwegen om alleen te verwijzen naar het Reglement Paragliding.
- Het **Afdelingsbestuur** zal bekijken of in het Reglement Paragliding regels mogelijk zijn voor het logboekje.
- Het **Afdelingsbestuur** zal in de Nieuwsbrief de oproep van **Erik Louwes** opnemen kwartiermakers die helpen bij de uitwerking van investeringsvoorstellen.
- De **scholen** zullen intern zoeken naar mensen die geschikt kunnen zijn voor de rol van kwartiermakers die helpen bij de uitwerking van investeringsvoorstellen.
- Het **Afdelingsbestuur** zal bekijken of en hoe scholen ook kunnen beschikken over (de copyrights van) het ontwerp van het logboekje en komt daarop terug.